
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/17 

z posiedzenia XXXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

12 maja 2017 r. 
 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 12.05.  

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzech radnych nieobecnych usprawiedliwionych: 

Pan Andrzej Piątek, Pan Adam Szczerba, Pan Piotr Turek. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017-2024; 

2) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2017 r. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Włodzimierz Gryz. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Kazimiera Białek; 

2. P. Jan Abramczyk; 

3. P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że we wrześniu 2016 r. Gmina 

Wyszków złożyła wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Budowa obwodnicy 

śródmiejskiej Wyszkowa – etap III i IV. W wyniku oceny, Gmina zajęła 3 miejsce wśród 

26 projektów wybranych do dofinansowania w trybie konkursowym dla Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014 – 2010, Osi Priorytetowej VII 

– Rozwój regionalnego systemu transportowego, Działanie 7.1.- Infrastruktura drogowa. 

3 kwietnia 2017 r. Gmina Wyszków rozstrzygnęła przetarg i wyłoniła wykonawcę. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Porr Polska Infrastructure S.A. i to z nią może zostać 

podpisana umowa na wykonanie inwestycji. Jeszcze w maju, wykonawca powinien 

rozpocząć prace, które potrwają do sierpnia 2018 r. Ostatnim elementem uniemożliwiającym 

podpisanie umowy z wykonawcą obwodnicy są niewystarczające środki w budżecie Gminy 

Wyszków. Powyższe skutkuje potrzebą dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej oraz budżecie Gminy, zaś ze względu na krótki czas na realizację inwestycji – 

wskazane jest procedowanie stosownych zmian na sesji nadzwyczajnej. Skarbnik dodał, że 

na dzisiejszej sesji zostaną przedstawione nie tylko zmiany związane z obwodnicą 

śródmiejską, ale wszystkie planowane zmiany w WPF i w budżecie.  

1) Następnie Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2024. Poinformował, że ze względu 

na brak dofinansowania, Gmina zrezygnowała z realizacji następujących zadań: 

 „Czyste powietrze – odnawialne źródła energii (OZE) w Wyszkowie”; 

 „Poprawa dostępności do zasobów kultury Gminy Wyszków poprzez ich rozwój 

i efektywne wykorzystanie”. 

Do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono następujące przedsięwzięcia: 

 „Zapewnienie dzieciom w wieku przedszkolnym zamieszkałym na terenie Gminy 

Wyszków możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego w placówkach 

niepublicznych” na lata 2017-2018; 

 Rozwój multimodalnej mobilności – Budowa kładki przez rzekę Bug; 

 Budowa obwodnicy śródmiejskiej etap III i IV. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXVIII/378/17 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2024. 
 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2017 r. Poinformował, że najważniejsze zmiany to: 

1. w dochodach: 

1) dotacja od Powiatu na utrzymanie dróg powiatowych (po przetargu)  24.134 zł; 

2) dotacja na budowę obwodnicy śródmiejskiej         10.198.119 zł; 

3) podatek od nieruchomości (osoby prawne)              376.265 zł; 

4) różne dochody (oświata)          9.708 zł; 

5) dotacja na dzieci w przedszkolach (zmiana zasad finansowania- 

zamiast dotacji-subwencja oświatowa)             -319.782 zł; 

6) dotacje od innych samorządów (przeciwdziałanie alkoholizmowi)  23.735 zł; 

7) środki z WFOŚ na projekt związany z rozwojem terenowej infrastruktury  

oświatowej w Lucynowie       43.371 zł. 

2. w wydatkach: 

1) utrzymanie dróg powiatowych       24.134 zł; 

2) przebudowa ul. Bohaterów Armii Krajowej (po przetargu)   25.000 zł; 

3) budowa obwodnicy śródmiejskiej (etap III i IV)        15.310.000 zł; 

4) podatek VAT – Gmina                 384.413 zł; 

5) wykonanie przy Szkole Podst. Nr 1 miasteczka ruchu drogowego    7.000 zł; 

6) wydatki związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi   74.288 zł; 

7) zakup oświetlenia ulicznego-świątecznego (teraz 20% rabatu)           100.000 zł; 

8) rozwój terenowej infrastruktury terenowej oświatowej w Lucynowie 58.063 zł; 

9) budowa alejki na targowisku miejskim     60.000 zł; 

10) projekt „Czyste powietrze – odnawialne źródła energii w Wyszkowie” 

(Gmina nie zakwalifikowała się do projektu)             -20.000 zł; 
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11) projekt „Poprawa dostępności do zasobów kultury Gminy Wyszków 

poprzez ich rozwój i efektywne wykorzystanie” (Gmina nie zakwalifikowała 

się do projektu)                -729.465 zł. 

3. w przychodach: 

1) nadwyżka i wolne środki z lat ubiegłych          5.128.573 zł. 

Radny – P. Czesław Lach spytał, czy na tę chwilę mamy zapewnienie, że kładka przez 

rzekę będzie budowana? 

Skarbnik poinformował, że urząd złożył wniosek o dofinansowanie, ale niezależnie od tego 

ogłosił przetarg na realizację tej inwestycji, bez względu na to, czy dofinansowanie będzie 

czy nie.  

P. Żaneta Kozak- Kierownik Ref. ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych dodała, że 

kładka jest przewidziana do realizacji w formule „Zaprojektuj i wybuduj”. Jeżeli teraz 

zostanie rozstrzygnięty przetarg na wykonawcę tego zadania, a urząd otrzyma pozytywną 

informację w sprawie otrzymania środków, to pozwoli to szybciej uzyskać pozwolenie na 

budowę. Termin zakończenia tego zadania, to czerwiec 2018 roku.  

Radny – P. Czesław Lach spytał, czy znane są orientacyjne koszty związane z budową 

samej kładki? 

Skarbnik poinformował, że jest to kwota ok. 2,5 mln złotych.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że wykonawca 

do końca tego roku powinien przedstawić projekt i uzyskać pozwolenie na budowę 

i ewentualnie wykonać nasypy. Sama konstrukcja ma powstać w roku przyszłym.  

Radny – P. Krzysztof Sobieski zauważył, że dwa projekty gminne nie zakwalifikowały się 

na dofinansowanie. Spytał dlaczego? Czy ktoś to sprawdza i analizuje? 

P. Żaneta Kozak- Kierownik Ref. ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych zapewniła, 

że wszystko jest analizowane. Niestety zapisy regulaminów są skonstruowane w ten sposób, 

że na etapie składania wniosków, nie da się wszystkiego zweryfikować. Jeżeli jednym 

z kryteriów jest porównanie złożonych już wniosków, to wszystko widać dopiero później. 

Na etapie projektowania bardzo ciężko jest odnieść się do niektórych zagadnień. P. Kozak 

zapewniła, że z każdego postępowania wyciągane są wnioski na przyszłość. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała, czy dotacja na budowę obwodnicy wynosi 

18 mln zł, a cały koszt obwodnicy to 35 mln zł? 

Skarbnik poinformował, że 35 mln zł, to kwota zapisana w budżecie, z przetargu jest 

25 mln zł, ale na pewno będą jakieś roboty dodatkowe. Wszystkie koszty należy szacować 

na kwotę ok. 30 mln zł. Trzeba pamiętać, że wszystkie samorządy, również Gmina 

Wyszków, otrzyma dofinansowanie w wysokości 60% (wcześniej mowa była o 70%).  

Radny – P. Jan Abramczyk podziękował Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, radnym 

i wszystkim, którzy zaangażowali się w prace na rzecz następnych etapów budowy 

obwodnicy. Następnie P. Abramczyk spytał, czy w związku ze zwiększonymi wydatkami 

spowodowanymi wprowadzaniem reform oświaty, Gmina otrzyma więcej środków 

finansowych? 

Skarbnik poinformował, że odpowiednie wnioski zostały złożone, ale czy Gmina coś 

dostanie, to na razie nie wiadomo. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXVIII/379/17 zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2017 r. 
 

Ad. 6. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski spytał, do kogo należy teren po dawnym wiadukcie? Skarpa 

jest ładna, ale teren jest nierówny. Można np. posiać tam trawę.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że w części teren ten należy do 

GDDKiA, a w części do kolei. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski poinformował, że naprzeciwko wyjścia z GALEO, na nowo 

wybudowanej ul. Ratuszowej, tak są namalowane pasy, że ze znajdującego się obok 

parkingu, samochody wyjeżdżają prosto na te pasy. Czy można przesunąć pasy albo wyjazd 

z parkingu, ponieważ takie rozwiązanie stanowi zagrożenie dla wszystkich uczestników 

ruchu? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że tam gdzie jest teraz parking, 

w przyszłości może stać budynek i wszystko od nowa trzeba będzie przerabiać.  

Radny – P. Krzysztof Sobieski spytał, jaki od września będzie stan zatrudnienia 

nauczycieli w Szkole Podstawowej Nr 1, Nr 2 i 4? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w tej chwili urząd posiada 

dane z maja (arkusze majowe). To są arkusze minimalne, odpowiadające potrzebom w danej 

chwili. Dodatkowe godziny na pewno będą wprowadzane arkuszami sierpniowo-

wrześniowymi. Ostateczna liczba godzin będzie znana we wrześniu. Jeżeli chodzi o politykę 

kadrową, P. Aneta Kowalewska poinformowała, że 15 nauczycielom nie przedłużono umów 

na czas określony, natomiast co do umów stałych, to nastąpiły przesunięcia między 

szkołami. Na dzień dzisiejszy, jest jedna osoba, dla której nie ma co najmniej pół etatu, ale 

dyrektorzy współpracują ze sobą i dla tych, którzy nie mają pełnego etatu, dodatkowe 

godziny powinny się znaleźć. Trzeba poczekać do zakończenia rekrutacji w szkołach. P. 

Kowalewska dodała, że dwie osoby znalazły zatrudnienie  w szkołach ponadgimnazjalnych.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał na jakim etapie jest nabór dzieci do przedszkoli? 

Z podawanych informacji wynika, że część dzieci nie dostała się do przedszkoli 

publicznych. Jak to wygląda ilościowo? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że dwa lata temu był nadmiar 

miejsc, ponieważ był to rok, kiedy to 6-latki wyszły z przedszkoli. Przyjmowano wtedy 

nawet 2,5 letnie dzieci. Teraz sytuacja jest zupełnie inna, ponieważ 6-latki wróciły do 

przedszkoli a ponadto Gmina musi zapewnić miejsca wszystkim 3, 4 i 5-latkom. 

W ubiegłym roku uruchomiono dodatkowe miejsca w Przedszkolu Nr 7 i to wystarczyło, 

żeby wszystkie dzieci zostały przyjęte. W tym roku miejsc w przedszkolach publicznych 

zabrakło dla ok. 108 dzieci. W tej chwili uruchamiane są jeszcze w Przedszkolu Nr 1 krótkie 

oddziały 5-godzinne, więc może liczba dzieci oczekujących, trochę się zmniejszy. Dla 

pozostałych dzieci, Urząd będzie starał się zapewnić miejsca w przedszkolach 

niepublicznych, poprzez wykupienie miejsc w tych przedszkolach (konkurs zostanie 

ogłoszony w maju). Istnieje jeszcze taka możliwość, że rodzice na własną rękę znajdą sobie 

miejsce w przedszkolu niepublicznym.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał na jakim etapie jest budowa przedszkola na 

ul. Meliorantów? Czy nie ma zagrożenia, że przedszkole nie będzie gotowe od 1 września? 
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Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że nie ma żadnego zagrożenia. 

Wszystkie prace wykonywane są zgodnie z planem i są już na etapie wykończeniowym.  

Radny – P. Jan Abramczyk przypomniał, że kilka miesięcy temu zostało wysłane do 

GDDKiA pismo w sprawie zabezpieczenia przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic 

Kościuszki i 11 Listopada. W tej sprawie miał Gminie pomóc również Minister Kowalczyk. 

Czy coś wiadomo w tej sprawie? Czy przyszła jakaś odpowiedź? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że sprawa została przekazana do 

GDDKiA i obiecano tym się zająć. Niestety, jak na razie do Urzędu nie wpłynęła żadna 

informacja. Inne sprawy są przez GDDKiA kontynuowane, jak np. budowa chodnika do 

Krąg Nowych (wzdłuż drogi krajowej). 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, co z modernizacją stadionu? Przetarg już został 

rozstrzygnięty, ale kiedy rozpoczną się prace?  

P. Urszula Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że za 5 dni 

zostanie podpisana umowa i wtedy zostanie przekazany teren pod inwestycję.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, kiedy przewidywany jest termin zakończenia budowy 

boiska? 

P. Urszula Fijałkowska poinformowała, że w tym roku.  

Radna – Kazimiera Białek poinformowała, że od kilku lat, część mieszkańców Lucynowa 

ma problem z internetem. Kiedyś światłowody szły przez działkę prywatną, teraz 

właścicielem tej działki jest ktoś inny i nie zgadza się, aby światłowody dalej tamtędy 

przebiegały. Gdzie można to zgłosić i z km rozmawiać, aby mieszkańcom zapewnić dostęp 

do internetu? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uważa, że ten problem trzeba zgłosić do 

konkretnego operatora sieci.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że ta sprawa znajduje się w nadzorze 

budowlanym.  
 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 13.00, uznając porządek obrad XXXVIII 

nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała      Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Włodzimierz Gryz   Elżbieta Piórkowska 


